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DATUM:  28. 3. 2024 
 
ÚČASTNÍCI:  viz prezenční listina (k nahlédnutí u Ing. P. Gelnara) 
 
VYHOTOVIL:  Ing. arch. Jana Zavřelová OD MMB, Ing. P. Gelnar OD MMB 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
KONCEPČNÍ CYKLOSKUPINY 

 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ:  
 

1) Prověření propojení pro cyklisty (Plotní – Sportovní a Vídeňská – Veveří) 
 

 
 
PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

 

Ad.1) Prověření propojení pro cyklisty (Plotní – Sportovní a Vídeňská – Veveří) 
 

• P. Gelnar představil základní východiska a důvody pro zpracování jednotlivých studií 
 

• Následně byla představena studie Vídeňská – Veveří, po které následovala krátká diskuze 
 

• V souvislosti s dalším postupem byly vyjasněny závěry Porady vedení města, která se usnesla 
na nutnosti dalšího prověření a spolupráce OD MMB s KAM, BKOM, DPMB a PČR bez nutnosti 
vzniku pracovní skupiny (viz příloha zápisu) 

 

• M. Lahoda doporučuje pokračovat v přípravě záměrů směrem k realizaci závěrů studie, popř. 
prověřit další možnosti. 

 

• P. Bořecký připomněl závěry Porady vedení města a rovněž podpořil další kroky vedoucí 
k realizaci navržených opatření.  

 

• J. Veselý upozornil na šířkové nesrovnalosti příčného řezu v ulici Husova, dále na řešení 
sdruženého pruhu pro bus a cyklisty v jízdním pruhu pro MHD na Mendlově nám. Pro řešení 
ulice Pekařská preferuje DPMB variantu 3 aktuální dopravní studie od PKO. Dále doporučuje 
věnovat pozornost křižovatce „pod Petrovem“ Nádražní x Husova.  

 

• Zástupce spolku Brno na kole ocenil studie a označil je za krok správným směrem 
 

• Dále byla prezentována studie Plotní - Sportovní 
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Následně Koncepční cykloskupina přijala následující usnesení:  
 
Koncepční cykloskupina  

 
bere na vědomí  

 
Prověření propojení pro cyklisty (Plotní – Sportovní a Vídeňská – Veveří),  

 
doporučuje 

 
Vedení města koordinovat záměry se společností Crestyl za účelem vytvoření propojení pro cyklisty dle 
prezentovaných studií. 
 
Usnesení bylo přijato jednomyslně 

 
Různé:  
 
V závěru jednání byl ze strany J. Flamikové vznesen požadavek na úpravu projektu Hlinky - rekonstrukce 
vodovodu a přesun zastávky MHD. Vzhledem k již realizované I. etapě projektu a náročnosti přípravy celého 
projektu byl ze strany P. Bořeckého a P. Gelnara tento podnět odmítnut. 
 
 
PŘÍLOHY:  
 

• Usnesení Porady vedení města  
 

 


